
Protokół II/20 
obrad XVI sesji Sejmiku Województwa Mazowieckiego,  

 która odbyła się 3 marca 2020 r. w Warszawie 
 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik Rakowski – otworzył 

obrady i stwierdził ich prawomocność.   

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 

Rakowski.  

 

Do porządku obrad zgłoszono następujące propozycje zmian: 

1. Zdjęcie z porządku obrad pkt. 3 - Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i 

Szkolnictwa Wyższego o projekcie uchwały w sprawie nadania statutu 

Mazowieckiemu Samorządowemu Centrum Doskonalenia Nauczycieli (druk nr 

321). 

2. Wprowadzenie jako punktu 3 - Informacji na temat zagrożeń związanych z 

koronawirusem COVID-19.  

3. Zdjęcie z porządku obrad pkt. 4 - Sprawozdanie Komisji Edukacji, Nauki i 

Szkolnictwa Wyższego o projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi 

Edukacji Informatycznej i Zastosowań Komputerów w Warszawie (druk nr 323). 

4. Wprowadzenie jako pkt. 4 - projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu 

Województwa Mazowieckiego do podejmowania działań i czynności w związku z 

przeciwdziałaniem COVID – 19 (druk nr 339). 

Propozycje zgłosił Ludwik Rakowski - Przewodniczący Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego 

5. Zdjęcie z porządku obrad pkt. 13 - Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o 
projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
z przeznaczeniem na realizację projektów  w ramach Instrumentu wsparcia zadań 
ważnych dla równomiernego rozwoju województwa  mazowieckiego (druk nr 330). 
 

Propozycję zgłosił radny Mirosław Augustyniak. 

 
 
 
 
 
 



Głosowanie zaproponowanej zmiany nr 1 w porządku obrad:  

za – 50 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 

 

Głosowanie zaproponowanej zmiany nr 2 w porządku obrad:  

za – 49 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

Informacja na temat zagrożeń związanych z koronawirusem COVID-19 została 

wprowadzona do porządku obrad. 

 

Głosowanie zaproponowanej zmiany nr 3 w porządku obrad:  

za – 50 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 

 

 

Głosowanie zaproponowanej zmiany nr 4 w porządku obrad:  

za – 50 

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały został wprowadzony porządku obrad. 

 

Głosowanie zaproponowanej zmiany nr 5 w porządku obrad:  

za – 25 

przeciw – 25 

wstrzymało się – 0 

Projekt uchwały nie został zdjęty z porządku obrad. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 Artur Czapliński, 

 Mirosław Augustyniak, 

 Michał Góras, 

 Michał Prószyński, 

 Michał Grodzki, 

 Wojciech Kudelski, 

 Adam Struzik. 

 

 

 

 



SEJMIK WOJEWÓDZTWA MAZOWIECKIEGO 
VI kadencja 

PORZĄDEK OBRAD 
XVI SESJI SEJMIKU WOJEWÓDZTWA MAZOWIECKIEGO 

w dniu 3 marca 2020 roku 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja na temat zagrożeń związanych z koronawirusem COVID-19. 

4. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Mazowieckiego 
do podejmowania działań i czynności w związku z przeciwdziałaniem COVID – 19 
(druk nr 339) - Adam Struzik, Marszałek Województwa Mazowieckiego. 

5. Sprawozdanie Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Nagrody Twórczej za osiągnięcia w dziedzinie 
twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury (druk nr 322) – radna 
Jadwiga Zakrzewska. 

6. Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
określenia programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza 
aglomeracjami, tj. obszarów dróg krajowych zaliczanych do obiektów, których 
eksploatacja może powodować negatywne oddziaływanie akustyczne (druk nr 
331) – radny Mirosław Augustyniak. 

7. Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie podania 
do publicznej wiadomości informacji o przyjęciu przez Sejmik Województwa 
Mazowieckiego uchwały w sprawie określenia programu ochrony środowiska przed 
hałasem dla terenów poza aglomeracjami, tj. obszarów dróg krajowych zaliczanych 
do obiektów, których eksploatacja może powodować negatywne oddziaływanie 
akustyczne oraz o możliwości zapoznania się z jego treścią i uzasadnieniem 
zawierającym informacje  o udziale społeczeństwa (druk nr 332) – radny Mirosław 
Augustyniak. 

8. Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
określenia programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza 
aglomeracjami, tj. obszaru Portu Lotniczego im. F. Chopina w Warszawie 
zaliczanego do obiektów, których eksploatacja może powodować negatywne 
oddziaływanie akustyczne (druk nr 333) – radny Mirosław Augustyniak. 

9. Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie podania 
do publicznej wiadomości informacji o przyjęciu przez Sejmik Województwa 
Mazowieckiego uchwały w sprawie określenia programu ochrony środowiska przed 
hałasem dla terenów poza aglomeracjami, tj. obszaru Portu Lotniczego im. F. 
Chopina w Warszawie zaliczanego do obiektów, których eksploatacja może 
powodować negatywne oddziaływanie akustyczne oraz  
o możliwości zapoznania się z jego treścią i uzasadnieniem zawierającym 
informacje o udziale społeczeństwa (druk nr 334) – radny Mirosław Augustyniak. 

10. Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 
Mazowieckiego na lata 2020-2038 (druk nr 335). 



11. Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Województwa Mazowieckiego na 2020 rok 
(druk nr 336). 

12. Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Płockiemu na odbudowę zniszczonego w 
pożarze Domu Pomocy Społecznej w Nowym Miszewie (druk nr 329). 

13. Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej z przeznaczeniem na realizację 
projektów  w ramach Instrumentu wsparcia zadań ważnych dla równomiernego 
rozwoju województwa  mazowieckiego (druk nr 330). 

14. Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w 2020 roku w formie dotacji celowej powiatom 
prowadzącym, w ramach powiatowych bibliotek publicznych, działy pedagogiczne 
na bazie zlikwidowanych filii bibliotek pedagogicznych (druk nr 337). 

15. Projekt apelu Sejmiku Województwa Mazowieckiego do Rządu Rzeczypospolitej 
Polskiej w sprawie objęcia dofinansowaniem dróg wojewódzkich w ramach ustawy 
o Funduszu Dróg Samorządowych (druk nr 338) – Adam Struzik, Marszałek 
Województwa Mazowieckiego. 

16. Informacja Zarządu Województwa Mazowieckiego w sprawie cen biletów spółki 
Koleje Mazowieckie. 

17. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego podjęcia działań zmierzających 
do utworzenia „Strategicznego planu bezpieczeństwa, rewitalizacji i 
zrównoważonego rozwoju miasta Płocka oraz jego obszaru funkcjonalnego z 
perspektywą do 2050 roku” (druk nr 324) – radna Katarzyna Bornowska. 

18. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego programów ochrony powietrza dla 
strefy aglomeracja warszawska i wprowadzenia całkowitego zakazu używania 
dmuchaw przy pracach porządkowych (druk nr 325) – radna Katarzyna 
Bornowska. 

19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli  
Województwa Mazowieckiego do Rady Społecznej działającej przy Mazowieckim 
Centrum Leczenia Chorób Płuc i Gruźlicy w Otwocku (druk nr 326) – radny 
Krzysztof Strzałkowski.  

20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli do składu 
rad społecznych działających przy samodzielnych publicznych zakładach opieki 
zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym  jest Samorząd Województwa 
Mazowieckiego (druk nr 327) – radny Krzysztof Strzałkowski.  

21.  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli 
Samorządu Województwa Mazowieckiego do Rady Społecznej działającej przy 
Mazowieckim Specjalistycznym Centrum Zdrowia  im. prof. Jana Mazurkiewicza w 
Pruszkowie (druk nr 328) – radny Krzysztof Strzałkowski.  

22. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Samorząd Województwa Mazowieckiego za 2019 rok. 

23.  Sprawozdania z działalności komisji Sejmiku Województwa Mazowieckiego za 
2019 rok. 



24. Raporty z realizacji Programu ochrony środowiska Województwa Mazowieckiego 
za lata 2015-2016 oraz 2017-2018. 

25. Interpelacje i zapytania. 

26. Sprawy różne. 

27. Zamknięcie posiedzenia. 

Punkt 3 

Informacja na temat zagrożeń związanych z koronawirusem COVID-19 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Informację przedstawił prof. dr hab. n. med. Andrzej Horban - Konsultant Krajowy w 
dziedzinie chorób zakaźnych. 

Głos w dyskusji zabrali:  

 Adam Struzik, 

 Elżbieta Lanc, 

 Artur Czapliński, 

 Łukasz Kudlicki. 

 

Punkt 4 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Mazowieckiego 
do podejmowania działań i czynności w związku z przeciwdziałaniem COVID – 
19 (druk nr 339). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Projekt uchwały przedstawił Adam Struzik - Marszałek Województwa Mazowieckiego 
– i zgłosił wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 323: 

za – 47 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa 

Mazowieckiego do podejmowania działań i czynności w związku z 

przeciwdziałaniem COVID – 19. 

 

 



Punkt 5 

Sprawozdanie Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego o projekcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Nagrody Twórczej za osiągnięcia w dziedzinie 
twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury (druk nr 322). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego – Jadwiga Zakrzewska– 
przedstawiła sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 322: 

za – 47 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Nagrody Twórczej za 
osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 
kultury. 

Punkt 6 

Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
określenia programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza 
aglomeracjami, tj. obszarów dróg krajowych zaliczanych do obiektów, których 
eksploatacja może powodować negatywne oddziaływanie akustyczne (druk nr 
331). 

 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska - Mirosław Augustyniak.–– przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką Zarządu Województwa Mazowieckiego. 

 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 331 wraz autopoprawką: 

za – 48 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie określenia programu ochrony środowiska 
przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, tj. obszarów dróg krajowych 
zaliczanych do obiektów, których eksploatacja może powodować negatywne 
oddziaływanie akustyczne. 

 



Punkt 7 

Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
podania do publicznej wiadomości informacji o przyjęciu przez Sejmik 
Województwa Mazowieckiego uchwały w sprawie określenia programu ochrony 
środowiska przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, tj. obszarów dróg 
krajowych zaliczanych do obiektów, których eksploatacja może powodować 
negatywne oddziaływanie akustyczne oraz o możliwości zapoznania się z jego 
treścią i uzasadnieniem zawierającym informacje  o udziale społeczeństwa (druk 
nr 332). 

 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska - Mirosław Augustyniak.–– przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką Zarządu Województwa Mazowieckiego. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 332 wraz z autopoprawką: 

za – 50 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji 
o przyjęciu przez Sejmik Województwa Mazowieckiego uchwały w sprawie 
określenia programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza 
aglomeracjami, tj. obszarów dróg krajowych zaliczanych do obiektów, których 
eksploatacja może powodować negatywne oddziaływanie akustyczne oraz o 
możliwości zapoznania się z jego treścią i uzasadnieniem zawierającym 
informacje  o udziale społeczeństwa. 

 

Punkt 8 

Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
określenia programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza 
aglomeracjami, tj. obszaru Portu Lotniczego im. F. Chopina w Warszawie 
zaliczanego do obiektów, których eksploatacja może powodować negatywne 
oddziaływanie akustyczne (druk nr 333). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska - Mirosław Augustyniak.–– przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką Zarządu Województwa Mazowieckiego. 

 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowanie projektu uchwały z druku nr 333 wraz z autopoprawką: 



za – 45 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 5 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie określenia programu ochrony środowiska 
przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, tj. obszaru Portu Lotniczego im. 
F. Chopina w Warszawie zaliczanego do obiektów, których eksploatacja może 
powodować negatywne oddziaływanie akustyczne. 

Punkt 9 

Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska o projekcie uchwały w sprawie 
podania do publicznej wiadomości informacji o przyjęciu przez Sejmik 
Województwa Mazowieckiego uchwały w sprawie określenia programu ochrony 
środowiska przed hałasem dla terenów poza aglomeracjami, tj. obszaru Portu 
Lotniczego im. F. Chopina w Warszawie zaliczanego do obiektów, których 
eksploatacja może powodować negatywne oddziaływanie akustyczne oraz o 
możliwości zapoznania się z jego treścią i uzasadnieniem zawierającym 
informacje o udziale społeczeństwa (druk nr 334). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska - Mirosław Augustyniak.–– przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką Zarządu Województwa Mazowieckiego. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 334 wraz z autopoprawką: 

za – 50 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji 
o przyjęciu przez Sejmik Województwa Mazowieckiego uchwały w sprawie 
określenia programu ochrony środowiska przed hałasem dla terenów poza 
aglomeracjami, tj. obszaru Portu Lotniczego im. F. Chopina w Warszawie 
zaliczanego do obiektów, których eksploatacja może powodować negatywne 
oddziaływanie akustyczne oraz o możliwości zapoznania się z jego treścią i 
uzasadnieniem zawierającym informacje o udziale społeczeństwa. 

 

Punkt 10 

Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 
Mazowieckiego na lata 2020-2038 (druk nr 335). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 



Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Mirosław Adam  Orliński.–– przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką Zarządu Województwa Mazowieckiego. 

Głos w dyskusji zabrali:  
- Michał Prószyński, 
- Tomasz Dąbrowski – Dyrektor MZDW 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 335 wraz z autopoprawką: 

za – 25 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 22 

Sejmik podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 2020-2038. 

Punkt 11 

Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Województwa Mazowieckiego na 2020 
rok (druk nr 336). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Mirosław Adam  Orliński.–– przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką Zarządu Województwa Mazowieckiego. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 336 wraz z autopoprawką: 

za – 25 
przeciw – 2 
wstrzymało się – 21 

Sejmik podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwały budżetowej 
Województwa Mazowieckiego na 2020 rok. 

 

Punkt 12 

Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Płockiemu na odbudowę 

zniszczonego w pożarze Domu Pomocy Społecznej w Nowym Miszewie (druk nr 

329). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Mirosław Adam  Orliński.–– przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 



Głosowanie projektu uchwały z druku nr 329: 

za – 49 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Płockiemu na odbudowę zniszczonego w pożarze Domu Pomocy Społecznej w 
Nowym Miszewie. 

Punkt 13 

Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej z przeznaczeniem na 
realizację projektów  w ramach Instrumentu wsparcia zadań ważnych dla 
równomiernego rozwoju województwa  mazowieckiego (druk nr 330). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Mirosław Adam  Orliński.–– przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głos w dyskusji zabrali:  
- Marcin Grabowski, 
- Artur Czapliński, 
- Michał Prószyński, 
- Leszek Przybytniak, 
- Wojciech Kudelski, 
- Mirosław Augustyniak, 
- Krzysztof Strzałkowski, 
- Adam Struzik, 
- Michał Góras. 
 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 330: 

za – 47 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej z 
przeznaczeniem na realizację projektów  w ramach Instrumentu wsparcia zadań 
ważnych dla równomiernego rozwoju województwa  mazowieckiego. 

 

Punkt 14 

Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w 2020 roku w formie dotacji celowej powiatom 
prowadzącym, w ramach powiatowych bibliotek publicznych, działy 
pedagogiczne na bazie zlikwidowanych filii bibliotek pedagogicznych (druk nr 
337). 



Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Mirosław Adam  Orliński.–– przedstawił 
sprawozdanie, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głos w dyskusji zabrał Artur Czapliński. 
 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 337: 

za – 46 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2020 roku w 
formie dotacji celowej powiatom prowadzącym, w ramach powiatowych 
bibliotek publicznych, działy pedagogiczne na bazie zlikwidowanych filii 
bibliotek pedagogicznych. 

 

Punkt 15 

Apel Sejmiku Województwa Mazowieckiego do Rządu Rzeczypospolitej Polskiej 
w sprawie objęcia dofinansowaniem dróg wojewódzkich w ramach ustawy o 
Funduszu Dróg Samorządowych (druk nr 338). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Projekt apelu przedstawił Adam Struzik – Marszałek Województwa Mazowieckiego. 

Głos w dyskusji zabrali:  
-  Artur Czapliński, 
- Krzysztof Skolimowski, 
- Rafał Romanowski, 
- Dorota Stalińska, 
- Jakub Kowalski, 
- Michał Góras, 
- Adam Struzik. 
 
Do projektu apelu poprawkę zgłosił Ludwik Rakowski. 

Głosowanie: skierowanie projektu apelu z druku nr 338 do Komisji Budżetu i Finansów 

za – 23 
przeciw – 21 
wstrzymało się – 0 

 

Sejmik skierował projekt Apelu Sejmiku Województwa Mazowieckiego do Rządu 
Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie objęcia dofinansowaniem dróg wojewódzkich w 
ramach ustawy o Funduszu Dróg Samorządowych do Komisji Budżetu i Finansów. 

 

 



Punkt 16 

Informacja Zarządu Województwa Mazowieckiego w sprawie cen biletów spółki 
Koleje Mazowieckie. 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski oraz Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

Informację przedstawił Rafał Rajkowski – Wicemarszałek. 

 

Głos w dyskusji zabrali:  
- Dariusz Grajda – Wiceprezes Kolei Mazowieckich, 
- Artur Czapliński, 
- Magdalen Biejat – Poseł na Sejm RP, 
- Michał Grodzki, 
- Michał Grabowski, 
- Leszek Przybytniak, 
- Krzysztof Skolimowski, 
- Rafał Rajkowski, 
- Rafał Romanowski, 
- Andrzej Bittel, 
- Piotr Figiel – Fundacja Nowe Spojrzenie. 

Punkt 17 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego podjęcia działań zmierzających 
do utworzenia „Strategicznego planu bezpieczeństwa, rewitalizacji i 
zrównoważonego rozwoju miasta Płocka oraz jego obszaru funkcjonalnego z 
perspektywą do 2050 roku” (druk nr 324). 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

Projekt uchwały przedstawiła Katarzyna Bornowska – Przewodnicząca Komisji Skarg 
i Wniosków – i zgłosiła wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Głos w dyskusji zabrał Artur Czapliński. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 324: 

za – 26 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 13 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie wniosku dotyczącego podjęcia działań 
zmierzających do utworzenia „Strategicznego planu bezpieczeństwa, 
rewitalizacji i zrównoważonego rozwoju miasta Płocka oraz jego obszaru 
funkcjonalnego z perspektywą do 2050 roku”. 

 

 



Punkt 18 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego programów ochrony powietrza 
dla strefy aglomeracja warszawska i wprowadzenia całkowitego zakazu 
używania dmuchaw przy pracach porządkowych (druk nr 325). 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

Projekt uchwały przedstawiła Katarzyna Bornowska – Przewodnicząca Komisji Skarg 
i Wniosków – i zgłosiła wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Głos w dyskusji zabrali:  
- Artur Czapliński, 
- Janina Ewa Orzełowska, 
- Michał Góras, 
- Stefan Traczyk, 
- Jakub Kowalski, 
- Witold Kołodziejski, 
- Wojciech Kudelski, 
- Wojciech Zabłocki. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 325: 

za – 28 
przeciw – 15 
wstrzymało się – 2 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie wniosku dotyczącego programów ochrony 
powietrza dla strefy aglomeracja warszawska i wprowadzenia całkowitego 
zakazu używania dmuchaw przy pracach porządkowych. 

 

Punkt 19 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli  
Województwa Mazowieckiego do Rady Społecznej działającej przy Mazowieckim 
Centrum Leczenia Chorób Płuc i Gruźlicy w Otwocku (druk nr 326). 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Strzałkowski – Przewodniczący Komisji Zdrowia 
i Kultury Fizycznej – i zgłosił wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 326: 

za – 40 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 2 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli Województwa 
Mazowieckiego do Rady Społecznej działającej przy Mazowieckim Centrum 
Leczenia Chorób Płuc i Gruźlicy w Otwocku. 



Punkt 20 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli do 
składu rad społecznych działających przy samodzielnych publicznych zakładach 
opieki zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym  jest Samorząd 
Województwa Mazowieckiego (druk nr 327). 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Strzałkowski – Przewodniczący Komisji Zdrowia 
i Kultury Fizycznej – i zgłosił wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Głos w dyskusji zabrał Artur Czapliński. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 327: 

za – 44 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli do składu rad 
społecznych działających przy samodzielnych publicznych zakładach opieki 
zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym  jest Samorząd Województwa 
Mazowieckiego.  

 

Punkt 21 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli 
Samorządu Województwa Mazowieckiego do Rady Społecznej działającej przy 
Mazowieckim Specjalistycznym Centrum Zdrowia  im. prof. Jana Mazurkiewicza 
w Pruszkowie (druk nr 328). 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek oraz Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Strzałkowski – Przewodniczący Komisji Zdrowia 
i Kultury Fizycznej – i zgłosił wniosek o przejście do drugiego czytania. 

Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z druku nr 328: 

za – 40 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli Samorządu 
Województwa Mazowieckiego do Rady Społecznej działającej przy Mazowieckim 
Specjalistycznym Centrum Zdrowia  im. prof. Jana Mazurkiewicza w Pruszkowie. 

 

 

 



Punkt 22 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Samorząd Województwa Mazowieckiego za 2019 rok. 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
 

Sejmik zapoznał się ze Sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i 
placówkach prowadzonych przez Samorząd Województwa Mazowieckiego za 
2019 rok. 

Punkt 23 

Sprawozdania z działalności komisji Sejmiku Województwa Mazowieckiego za 
2019 rok. 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 
 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
 

Sejmik zapoznał się ze Sprawozdaniami z działalności komisji Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego za 2019 rok. 

 

Punkt 24 

Raporty z realizacji Programu ochrony środowiska Województwa 
Mazowieckiego za lata 2015-2016 oraz 2017-2018. 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

 

Głos w dyskusji zabrał Stefan Traczyk. 

Sejmik zapoznał się z Raportami z realizacji Programu ochrony środowiska 
Województwa Mazowieckiego za lata 2015-2016 oraz 2017-2018. 

  

Punkt 25 

Interpelacje i zapytania 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

Głos w dyskusji zabrali: 



- Stefan Traczyk, 

- Artur Czapliński. 
Punkt 26 

Sprawy różne 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

 
Nie było zgłoszeń w dyskusji. 

Punkt 27 

Zamknięcie posiedzenia 

Punkt prowadził Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Marcin 
Podsędek. 

Prowadzący obrady poinformował o terminie kolejnej sesji i zamknął XVI sesję Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego. 

 
Wiceprzewodniczący Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego 

 
 

Marcin Podsędek  

 Przewodniczący Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego 

 
 

Ludwik Rakowski 
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Konrad Wojnarowski 
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